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З А П И С Н И К 
са 31. сједнице Комисије за спољну трговину и царине Представничког 
дома Парламентарне скупштине БиХ, одржане 14. априла 2009. године 

 
Сједница је почела у 14 часова. 
Сједници је предсједавао привремени предсједавајући Комисије Славко Јовичић, 
закључно са 2. тачком дневног реда, када је већином гласова изабран за 
предсједавајућег Комисије и у том својству наставио предсједавати сједницом. 
 
Сједници су присуствовали чланови Комисије: Mехмед Суљкановић, Јерко 
Иванковић Лијановић, Екрем Ајановић, Јозо Крижановић, Шемсудин Мехмедовић, 
Хаџи Јован Митровић, Салко Соколовић и Жељко Кузмановић. 
 
Сједници су присуствовали: Реуф Хаџибегић и Енвер Муратовић, помоћници 
министра  спољне трговине и економских односа БиХ, Ламија Козарић-Рахман, 
генерални директор Извозно-кредитне агенције БиХ, Сеид Узуновић, шеф Одсјека 
у Министарству спољне трговине и економских односа БиХ, Медина Делалић, 
виши стручни сарадник у Сектору за односе с јавношћу ПСБиХ, Радомир 
Марјановић, стручни савјетник у Комисији, Нихада Хаџић, стручни сарадник и 
Емира Чешљар, секретар Комисије за спољну трговину и царине. 
 
За сједницу Комисије предложен је и са допуном 6. тачке једногласно усвојен 
сљедећи 
 
                                                      Д Н Е В Н И  Р E Д 
 

1. Усвајање Записника са 30. сједнице Комисије; 
2. Избор предсједавајућег Комисије; 
3. Разматрање Извјештаја о раду Управног одбора Извозно-кредитне агенције Босне 

и Херцеговине за 2008. годину; 
4. Реализација Закључка усвојеног на 50. сједници Представничког дома, одржаној 

1. априла 2009. године, поводом расправе о Информацији о поплавама у 
Поповом пољу, на ријеци Крупи и подручју Хутовог блата; 

       5. Упознавање о договореном поводом обављеног разговора са представницима  
           перадарске  производње (представка „БРОВИС“ д.д. Високо), 

6. Разматрање иницијатива за измјену Одлуке о ограничењу увоза путничких 
аутомобила,   теретних возила и аутомобилских гума Савјета министара БиХ од 
6. јула 2000. године, подносиоци иницијативе: Адем Хускић и Шемсудин 
Мехмедовић, посланици у Представничком дому ПСБиХ. 
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Ад. - 1. Усвајање Записника са 30. сједнице Комисије 
 
Записник са 30. сједнице Комисије усвојен је једногласно, без примједаба. 
 
Ад. - 2. Избор предсједавајућег Комисије 
 
 На основу члана 30. став (2) Пословника Представничког дома, са пет гласова“за“, 
једним гласом „против“ и два гласа „уздржан“, за предсједавајућег Комисије 
изабран је Славко Јовичић. 
 
Ад. - 3. Разматрање Извјештаја о раду Управног одбора Извозно-кредитне  
             агенције Босне и Херцеговине за 2008. годину 
 
У уводним напоменама предсједавајући Комисије Славко Јовичић рекао је да је 
Управни одбор Извозно-кредитне агенције, на основу члана 14. став (3) Закона о 
оснивању Извозно-кредитне агенције Босне и Херцеговине, доставио  01.04.2009. 
године Парламентарној скупштини БиХ на разматрање Извјештај о раду Управног 
одбора Извозно- кредитне  агенције БиХ за 2008. годину. У надлежности Комисије 
је да разматра Извјештај и о заузетом ставу достави мишљење Представничком 
дому ПСБиХ.   
 
У расправи су учествовали: Ламија Козарић-Рахман, Јерко Иванковић Лијановић и 
Жељко Кузмановић. 
 
      Јерко Иванковић Лијановић истакао је да је Извјештај детаљан и добро урађен. 
Истовремено је  указао на чињеницу да у списку пласмана средстава има врло мало 
фирми из Хервеговине и замолио одговор на питање о плану односно намјерама 
факторинга у 2009. години. 
       Жењко Кузмановић истакао је примједбу да у Извјештају  нису наведени 
износи исплаћени за накнаде, стимулације, накнаде за постигнуте резултате, 
висине појединачних задужења  по фирмама и сл., што је  недостатак Извјештаја.  
        Одговарајући на постављена питања, Ламија Козарић-Рахман  истакла је да су 
фирме из Херцеговине имале исти третман при додјели средстава по свим 
основама, али да нису исказивале потребе и интерес за сарадњу и средства 
Агенције. 
Даље је истакла да су све накнаде и стимулације на нивоу банкарског сектора, што 
је врло лако израчунати ако се зна да смо имали 12-13 запослених у току године. 
 
Након расправе, Комисија је једногласно прихватила Извјештај о раду 
Управног одбора Извозно-кредитне  агенције Босне и Херцеговине за 2008. 
годину и предлаже Представничком  дому  ПСБиХ  његово усвајање.  
 
 
Ад. - 4.  Реализација Закључка усвојеног на 50. сједници Представничког  
               дома, одржаној 1. априла 2009. године, поводом расправе о  
              Информацији о поплавама у Поповом пољу, на ријеци Крупи и  
              подручју Хутовог блата 
 
У уводним напоменама предсједавајући Комисије подсјетио је да је на основу  
Закључка усвојеног на 50. сједници Представничког дома, одржаној 01.04.2009. 
године, Комисији враћено мишљење о Информацији о поплавама у Поповом пољу, 
на ријеци Крупи и подручју Хутовог блата. Комисији је наложено да одреди 
делегацију у којој ће бити представници Представничког дома и Министарства 
спољне трговине и економских односа БиХ ради обиласка простора 
(хидроелектране, општине, агенције), те да у додатном року изради коначно 
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мишљења о Информацији о поплавама у Поповом пољу, на ријеци Крупи и подручју 
 Хутовог блата и достави га  Представничком дому. 
 
  Предсједавајући Комисије је предложио, а чланови  једногласно  усвојили да 
делегацију чине: 
  Мартин Рагуж, Славко Јовичић, Јерко Иванковић Лијановић, Шемсудин       
Мехмедовић, чланови Комисије, и Слободан  Шараба, делегат у Дому народа 
ПСБиХ;                                                              
 -    делегацију Министарства спољне трговине и економских односа БиХ одредиће  
Министарство у сарадњи са ресорним ентитетским министарствима, с тим да је 
сачињавају три члана (један  члан  министарства БиХ и по један члан ентитетских 
ресорних министарстава). 
  Такође је закључено да о посјети буду обавијештени начелници општина Равно и 
Требиње, Агенција за водо подручје обласног ријечног слива ријеке Саве и 
Агенција за водно подручје Јадранског мора; „Електроприврда РС“ и Зависно 
предузеће „Хидроелектране на Требишњици“. 
 
 За организацију и координацију ове посјете задужује се секретаријат  Комисије. 
 
Ад. - 5. Упознавање о договореном поводом обављеног разговора са 
              представницима  перадарске производње (представка „Бровис“ д.д.  
             Високо) 
Предсједавајући Комисије упознао је присутне о одржаном састанку и обављеним  
разговором са представницима перадара из ентитета уз присуство представника 
Министарства спољне трговине и економских односа БиХ. Истакао је да је на 
састанку указано на проблеме перадарско-живинарске производње у Босни и 
Херцеговини и тежак положај произвођача и прерађивача пилећег меса. Циљ 
састанка био  је заштита домаће производње и предузимање одговарајућих мјера 
ради спречавања увоза робе сумњивог квалитета. Предложено је да Комисија 
усвоји закључак који ће реализовати у сарадњи са МСТЕОБиХ.  
Комисија је једногласно усвојила усвојила сљедећи  з а к љ у ч а к: 
 „Задужује  се  Министарство спољне трговине и економских односа БиХ да у року 
од седам дана достави предлог мјера на основу захтјева из представки.“  
 
Ад. - 6. Разматрање иницијатива за измјену Одлуке о ограничењу увоза 
              путничких аутомобила, теретних возила и аутомобилских гума  
              Савјета министара БиХ од 6. јула 2000. године, подносиоци 
              иницијативе: Адем Хускић и Шемсудин Мехмедовић, посланици у 
              Представничком дому ПСБиХ. 

 
Посланици Адем Хускића и Шемсудин Мехмедовића поднијели су, 01.04.2009. 
године,  Иницијативу Представничком дому за измјену наведене одлуке Савјета 
министара БиХ 

 
У расправи су учествовали: Шемсудин Мехмедовић, Мехмед Суљкановић, Јозо 

Крижановић, Екрем Ајановић, Јерко Иванковић Лијановић, Жељко Кузмановић, 
Хаџи Joван  Митровић и Енвер Муратовић.  
Након расправе  Комисија је са  шест гласова „за“, једним гласом „против“ и два 

гласа „уздржан“ подржала Иницијативу за измјену  Одлуке о ограничењу увоза 
путничких аутомобила, теретних возила и аутомобилских гума, с предлогом да се у 
тачки I Одлуке алинеја прва, друга и трећа мијењају и гласе: 

 
- у првој алинеји умјесто ријечи: „седам година“ треба да стоји: „10 година 

(тарифни број 87.03), 
-  

- у другој алинеји умјесто ријечи: „10 година“ треба да стоји: „13 година'' (тарифни 
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 број 87.04) и 
- у трећој алинеји  умјесто ријечи: „10 година“ треба да стоји: „13 година“ 
(тарифни број 87.02). 
 
Такође, након расправе о овој тачки дневног реда Комисија је једногласно усвојила 
з а к љ у ч а к који  гласи: 
 
„Задужује се Савјет министара БиХ (надлежна министарства) да у сарадњи са 
ентитетским владама (надлежним министарствима) убрза доношење техничко-
индустријске легислативе у БиХ како би се олакшало пословање домаћим 
произвођачима и надзор над тржиштем.“ 
 
Сједница је завршена у 15.15 часова. 
 
 
    Секретар Комисије                                                           Предсједавајући Комисије 
      Емира Чешљар                                                                      Славко Јовичић           
 
 
 


